
 

INTERNATIONAL SYMMETRY SOCIETY 

GENERAL ASSYEMBLY (GA) 

Main lecture room, Faculty of Architecture, 

University of Porto, Porto, Portugal. 

Jul 14, 2022, 06:00 PM Porto-London time or zoom: 

https://us06web.zoom.us/j/87319874889? 

pwd=YXBnQU8wTjdCdGljSkJhRzJmRUI1UT09 

Meeting ID: 873 1987 4889, Passcode: 177300 

 

The General Assembly (GA), with the possibility of 

personal participation, is during our triennial 

congresses (see Charter X.4). Thus, following the 

Kanazawa GA in 2019, the next one was due during 

the Porto Congress in 2022. All members were 

invited via our site (symmetry-us.com) and by the 

letter of Strategic President Ioannis Vandoulakis.   

It was also emphasized that if we do not have the 

majority of members at that time, i.e., we do not have 

a quorum, the General Assembly will be on the same 

day at the same (physical and virtual) place at 6:15 

PM, with the agenda published in the invitation. By 

law, in this second case, the General Assembly may 

make valid decisions, even if we do not have a 

quorum. 

NEMZETKÖZI SZIMMETRIA TÁRSASÁG 

KÖZGYŰLÉSE 

Fő előadóterem, Építészetii Kar, 

Portói Egyetem, Porto, Portugália. 

2022 júl. 14. 18:00 portói-londoni idő vagy zoom:  

https://us06web.zoom.us/j/87319874889? 

pwd=YXBnQU8wTjdCdGljSkJhRzJmRUI1UT09 

Találkozó-azonosító: 873 1987 4889, jelszó: 177300 

 

Az a Közgyűlés, amelyen a személyes részvétel 

lehetősége is adott, a háromévente megrendezett 

kongresszusok keretében van (lásd Alapszabály X.4). 

Így a 2019-es kanazawai Közgyűlést követően a 

következő a 2022-es portói kongresszuson volt. 

esedékes. Minden tagot meghívtunk a honlapunkon 

(symmetry-us.com) és Ioannis Vandoulakis stratégiai 

elnök levelével. Azt is hangsúlyoztuk, hogy ha ekkor 

nem lesz jelen a tagok többsége, azaz nem leszünk 

határozatképesek, akkor a Közgyűlést ugyanezen a 

napon, ugyanazon a (fizikai és virtuális) helyen 

tartjuk meg 18:15 órakor, a meghívóban közzétett 

napirenddel. A törvény szerint ebben a második 

esetben a Közgyűlés akkor is hozhat érvényes 

döntéseket, ha nem vagyunk határozatképesek.  

 

Agenda for the GA (as it was published) 

1 Opening of the meeting 

2 Election of Chair of the meeting 

3 Election of minute-takers for the meeting 

4 Election of officers 

5 Modifying the Charter (Articles) of SIS-Symmetry 

6 Discussing the annual membership fees and ways 

of collecting them 

7 Financial Report of 2021 

8 Discussion of questions related to the symmetry-

sites and the journal Symmetry: Art and Science 

9 Discussion of the protection of the SIS-Symmetry 

heritage. Report of actions undertaken and 

authorization for possible legal actions  

10. Discussion on the site of the next congress and 

other meetings 

11. Others. 

 

A Közgyűlés napirendje (ahogy közzétettük) 

1. Az ülés megnyitása. 

2. Az ülés elnökének megválasztása. 

3. Az ülés jegyzőkönyvvezetőinek megválasztása. 

4. Tisztségviselők megválasztása 

5. A SIS-Symmetry Alapszabályának módosítása  

6. Az éves tagdíjak és a beszedés módjának 

megvitatása  

7. A 2021. évi pénzügyi jelentés 

8. A Symmetry-honlappal és a Symmetry: Art and 

Science c. folyóirattal kapcsolatos kérdések 

9. A SIS-Symmetry öröksége védelmének 

megvitatása. Jelentés a megtett intézkedésekről és 

felhatalmazás az esetleges jogi lépések megtételére. 

10. A következő kongresszus helyszínének és más 

találkozóknak a megvitatása 

11. Egyéb 

MINUTES OF THE GENERAL ASSEMBLY A KÖZGYŰLÉS JEGYZŐKÖNYVE 

 

1. Opening of the meeting: At 6:00 p.m. there was 

no quorum, therefore it was started at 6:15 p.m.       

18 people were present (see attendance list) 

2. Election of Chair of the meeting: 

Eugene Katz was elected - unanimously 

3. Election of minute-taker for the meeting 

    Election of two verifiers: 

Dénes Nagy was elected as minute-taker, Ted 

Goranson and Valéria Inkler were elected as verifiers 

– unanimously.  

 

1. Az ülés megnyitása: 18:00-kor nem voltunk 

határozatképesek, ezért 18:15-kor kezdődött. 

Jelen van 18 fő (lásd a jelenléti ívet) 

2. Az ülés elnökének megválasztása: 

Eugene Katzot választottuk meg - egyhangúlag 

3. Az ülés jegyzőkönyvvezetőinek megválasztása 

    Két hitelesítőnek a megválasztása: 

Nagy Dénest választottuk meg jegyzőkönyv-

vezetőnek, Ted Goransont és Inkler Valériát 

hitelesítőnek – egyhangúlag. 

 

4 Election of officers 

President:  

Dénes Nagy was nominated by Ioannis Vandoulakis 

Academic President:  

Marcin Schroeder was nominated by Dénes Nagy 

Strategic President and Treasurer:  

Ioannis Vandoulakis was nominated by Dénes Nagy 

 

4 Tisztségviselők megválasztása 

Elnök:  

Nagy Dénest jelölte Ioannis Vandoulakis 

Tudományos Elnök:  

Marcin Schroedert jelölte Nagy Dénes 

Stratégiai elnök és pénztáros:  

Ioannis Vandoulakist jelölte Nagy Dénes 



These nominations were seconded by Eugene Katz. 

Then they were elected unanimously, just the nomi-

nees abstained in each case: 17 yes, 1 abstention.  

 

Oversight Committee: Dénes Nagy suggested the 

reelection of the current three members. It was 

supported unanimously, and Ted Goranson (chair), 

Claudio Guerri and Eugene Katz were elected. 

 

International Advisory Board: Vera Viana has 

indicated that she does not wish to remain a member. 

On the basis of nominations, the following members 

were elected unanimously: Alireza Behnejad 

(England), Beth Cardier (Australia), Liu Dun 

(China), Patricia Muñoz (Argentina, representing 

SEMA), Janusz Rebielak (Poland), Dmitry Weise 

(Russia). 

Ezeket a jelöléseket támogatta Eugene Katz. Majd 

megválasztották őket egyhangúlag, csak a jelöltek 

tartózkodtak minden esetben: 17 igen, 1 tartózkodás 

 

Felügyelő bizottság: Nagy Dénes a jelenlegi három 

tagot újraválasztását javasolta. Ezt egyhangúlag 

támogatták, és Ted Goransont (elnök), Claudio 

Guerrit és Eugene Katzot megválasztották. 

 

Nemzetközi Tanácsadó Testület: Vera Viana jelezte, 

hogy nem akar tag maradni. A jelölések alapján a 

következő tagokat választották meg egyhangúlag: 

Alireza Behnejad (Anglia). Beth Cardier (Ausztrália), 

Liu Dun (Kína), Patricia Muñoz (Argentina, a SEMA 

képviselője), Janusz Rebielak (Lengyelország), 

Dmitry Weise (Oroszország). 

 

5. Modifying the Charter of SIS-Symmetry 

At the last Electronic General Assembly on 29 May, 

which resumed on 9 June 2022, the new Charter 

(Articles) was approved after a lengthy discussion. 

The chairman of the meeting proposed a review of 

the text. No amendment was proposed. The GA 

approved the original text with the following vote: 16 

in favor, 2 abstentions. 

 

5. A SIS-Symmetry Alapszabályának módosítása  

A legutóbbi Elektronikus Közgyűlésen 2022. május 

28-én, amely 2022. június 9-én folytatódott, hosszas 

vita után jóváhagytuk az új Alapszabályt. Az ülés 

elnöke javasolta a szöveg újbóli áttekintését. Nem 

érkezett módosítási javaslat. A Közgyűlés a 

következő szavazási eredménnyel jóváhagyta az 

eredeti szöveget: 16 igen, 2 tartózkodás. 

 

6. Discussing the annual membership fees and 

ways of collecting them  

The annual membership fee is €20, as agreed at the 

last General Assembly. As bank transfer is very 

expensive, two methods have been considered: (1) 

combined payment at congresses, (2) using a PayPal 

account. The General Assembly supported both with 

17 votes in favor and 1 abstention. 

 

6. Az éves tagdíjak és a beszedés módjának 

megvitatása  

Az éves tagsági díj 20 euró, a legutóbbi Közgyűlésen 

született megállapodás szerint. Mivel a banki átutalás 

nagyon drága, két módszer merült fel: (1) kombinált 

fizetés a kongresszusokon, (2) PayPal számla 

használata. A Közgyűlés mindkettőt támogatta 17 

igen szavazattal és 1 tartózkodással. 

 

7. Financial Report of 2021 

It was posted earlier on the site: 

http://symmetry-us.com/wp-ontent/uploads/ 

2022/06/Accounting-Report-2021.pdf 

Ioannis Vandoulakis explained the details. The 

General Assembly adopted it with 17 votes in favor 

and 1 against. Note: After this, Claudio Guerri left 

because of his duties. 

 

7. A 2021. évi pénzügyi jelentés 

Ez korábban már felkerült a holnapra: 

http://symmetry-us.com/wp-content/uploads/ 

2022/06/Accounting-Report-2021.pdf 

Ioannis Vandoulakis ismertette a részleteket. A 

Közgyűlés ezt elfogadta 17 igen és 1 ellenszavazattal. 

Megjegyzés: Ezután Claudio Guerri távozott más 

kötelezettségei miatt. 

 

8. Discussion of questions related to the symmetry 

sites and the journal Symmetry: Art and Science 

Ted Goranson spoke about the costs. Patricia Munoz 

suggested making a general base for this. Ioannis 

Vandoulakis pointed out that it is a technical question 

and a committee should be established in the near 

future. 

 

8. A Symmetry-honlapokkal és a Symmetry: Art 

and Science c. folyóirattal kapcsolatos kérdések 

Ted Goranson a költségekről beszélt. Patricia Munoz 

azt javasolta, hogy hozzunk létre egy alapot erre. 

Ioannis Vandoulakis rámutatott, hogy ez egy 

technikai kérdés, és egy bizottságot kellene 

létrehozni a közeljövőben. 

 

9. Discussion of the protection of the SIS-Symmet-

ry heritage. Report of actions undertaken and 

authorization for possible legal actions:  

Ioannis Vandoulakis explained the situation that was 

partly discussed already during the last Electronic 

General Assembly two months ago: Another 

organization, set up by a former secretary of the 

Society, was promoting our events and our 

publication as their own and they even tried to 

publish a volume based on old papers in our journal. 

However, this move was stopped by sending official 

 

9. A SIS-Symmetry öröksége védelmének megvita-

tása. Jelentés a megtett intézkedésekről és felha-

talmazás az esetleges jogi lépések megtételére. 

Ioannis Vandoulakis ismertette a helyzetet, amelyet 

részben már a legutóbbi Elektronikus Közgyűlésen is 

megvitattunk két hónappal ezelőtt: Egy másik 

szervezet, amelyet a Társaság egy korábbi titkára 

hozott létre, sajátjaként reklámozta rendezvényeinket 

és kiadványainkat, sőt, megpróbáltak egy kötetet is 

megjelentetni a folyóiratunkban megjelent régi 

tanulmányok alapján. Ezt a lépést azonban a 



letters to the publisher. Further action will be needed 

here. The General Assembly unanimously supported 

this. 

kiadónak küldött hivatalos levelekkel sikerült 

megállítani. Itt további lépésekre lesz szükség. A 

Közgyűlés ezt egyhangúlag támogatta. 

 

10. Discussion on the site of the next congress and 

other meetings 

Eugene Katz suggested that he may host our next 

congress in 2025 at the Ben-Gurion University of the 

Negev. This idea was supported unanimously. It was 

also suggested to have mid-term conferences (e.g., 

Pisa, Isfahan), but there was no decision about these. 

 

10. A következő kongresszus helyszínének és más 

találkozóknak a megvitatása 

Eugene Katz felvetette, hogy a következő kongresz-

szusunknak 2025-ben a Negevi Ben-Gurion Egyetem 

adhat otthont. Ezt az ötletet egyhangúlag támogatták. 

Felmerült az is, hogy időközi konferenciákat tartsunk 

(pl. Pisa, Isfahan), de ezekről nem született döntés. 

 

11. Others: There were no further questions; the 

meeting was closed. 

 

11. Egyéb: Nem volt egyéb kérdés; így az ülést 

bezártuk. 

Attachment: attendance list Melléklet: Jelenléti ív 
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